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استان فارساستان فارس
نی ریز

برگزاری آئین تکریم و معارفه رئیس 
پلیس راه نی ریز - سیرجان

با  سیرجان  ریز،  نی  پلیس راه  رئیس  معارفه  و  تکریم  آئین 
حضور برخی از مسئولان استان برگزار شد.

با حضور سرهنگ عبدالهاشم دهقانی رئیس پلیس  راه شمال 
استان فارس وهیئت همراه، سرهـنگ کرمی فرمانده انتظامی 
از  جمعی  و  فرمانداری  معاونت  میرزایی  ریز،  نی  شهرستان 
انتظامی آیین تکریم و  نظامی  نیروهای  مدیران شهرستان و 

معارفه رئیس پلیس راه نی ریز وسیرجان برگزار شد. 
سرویس خبری/ علیرضا مقدسی: در این آیین که در دفتر 
سرهنگ  زحمات  از  شد  برگزار  ریز  نی  انتظامی  فرماندهی 
مبارکی تجلیل و طی حکمی سرهنگ امین اقبالیان به عنوان 

سرپرست رئیس پلیس راه نی ریز معرفی شد.
در این مراسم، فرمانده انتظامی شهرستان نی ریز ، پلیس راه را 
یکی از قسمت های مهم و حساس در نیروی انتظامی عنوان 
کرد و افزود: با توجه به نوع مأموریت های کارکنان پلیس راه 
می کنند،  خدمت رسانی  مردم  به  مختلف  به صورت های  که 
مورد  بسیار  شهروندان  با  مواجهه  در  خوب  رفتار  و  اخلاق 

تأکید است.
سرهنگ کرمی، کسب رضایتمندی مردم را یکی از اهداف 
کارکنان  مجموعه  کرد:  تصریح  و  دانست  انتظامی  نیروی 
نیروی انتظامی در مسیر خدمت رسانی به مردم از هیچ تلاش 

و کوششی دریغ نمی کنند.
رئیس  دهقانی  عبدالهاشم  سرهنگ  مراسم  این  ادامه  در 
حوادث  به  اگرنگاهی  گفت:  فارس  استان  شمال  پلیس راه 
رانندگی داشته باشیم می بینیم با توجه به اینکه از سال ۱۳۸۶ 
ما به یک روند کاهشی تصادفات در سطح کشور و همانطور 
عنوان  به  حاضر  درحال  اما  بوده ایم  شاهد  فارس  استان  در 

دومین استان برتر کشور در حوادث رانندگی قرار داریم.
وی از خدمات سرهنگ مبارکی رئیس پلیس راه تقدیر کرد و 
گفت: سرهنگ مبارکی در همین مدت کوتاه خدمتش خوب 

درخشید و عملکرد بسیار خوبی داشتند.
وی افزود: سرهنگ اقبالیان با توجه به سوابق خدمتی ایشان 
سکان هدایت مجموعه  پلیس راه نی ریز- سیرجان را برعهده 

می گیرد.

لار

به همت شهرداری لار؛

سایت نگهداری سگ های ولگرد
با هزینه 500 میلیون تومانی 

در حال ساخت است
سگ های ولگرد؛ موضوعی که امروزه اکثر شهرهای کشور 

را با چالشی جدی روبرو کرده است.
از سویی موجب سلب  به ظاهر آرام،  این حیوانات  افزایش 
امنیت و آسایش شهروندان شده و از سویی دیگر عده ای بر 

مسائل شرعی و بهداشتی مرتبط با آن تاکید می کنند.
افزایش  علل  درباره  علوی:  کامران  سید  خبری/  سرویس 
انجام شده  اخیر تحقیقات مفصلی  این حیوانات در سال های 
آنچه  است.  شده  ساخته  هم  خوبی  تحقیقی  مستندهای  و 
در  آن ها  زادوولد  شرایط  شدن  فراهم  اینکه  است  مشخص 
نقاط حاشیه ای شهر و برخی فعالیت های دامی در روستاهای 
نزدیک به شهرها، اصلی ترین علل ازدیاد آن هاست. علاوه بر 
این برخی شهروندان نیز به دلیل عواطف انسانی یا علاقه به 
حیوانات و بدون توجه به تبعاتِ اقدام خود، اقدام به تغذیه این 

حیوانات در داخل شهر می کنند.
و  تغذیه  سهولت  سگ،  فراوان  زادوولد  مشخص؛  طور  به 
نداشتن متولی کنترل آن را می توان اصلی ترین علل افزایش 

این حیوانات دانست.
در  سگ ها  بودن  رها  حیوانات،  حقوق  طرفداران  عقیده  به 
خیابان ها با حقوق آن ها در تضاد است. چرا که گاهی آزار و 
اذیت و گرسنه ماندن سگ ها سبب حمله به دیگران می شود 

و باید حتماً برای آن ها جای مناسبی در نظر گرفته شود.
جدی  رسیدگی  خواهان  مردم  حالا   ، اینها  همه  از  گذشته 

مسئولان امر به این معضل مهم شهری شده اند.
 اما چند وجهی بودن این موضوع باعث شده تا اقداماتی مانند 
دستور جمع آوری سگ های ولگرد، تنها مسکّنی باشد کوتاه 

مدت و مقطعی؛ نه راه حل دائمی و کارشناسی.
با  به خوبی مسلم است که موضوع سگ های ولگرد  این  و 
فشار آوردن و به اقدام وادار کردن یک نهاد مانند شهرداری 
و  متعدد  دستگاه های  موضوع  این  در  زیرا  نمی شود.  حل 

متنوعی مانند دامپزشکی، محیط زیست، وزارت کشور اعم از 
امور شهرداری ها و فرمانداری ها و حتی علوم پزشکی دخیل 

هستند.
نظر  اساس  بر  نیز  ولگرد  سگ های  کردن  عقیم  راهکار 
کارشناسان اگر به حدنصاب 70 درصد نرسد، تأثیر چندانی 

در کاهش جمعیت آن ها ندارد.
به منظور رعایت  این موضوعات، شهرداری لار  اما علیرغم 
و  مختلف  جلسات  برگزاری  از  پس  و  شهروندان  حقوق 
رایزنی های لازم، اقدام به راه اندازی سایت نگهداری سگ های 

ولگرد نموده است.
این سایت که در فاصله ۱5 کیلومتری شهر لار و در مسیر لار 
به بندر عباس در حال ساخت است، تاکنون برای شهرداری 

لار هزینه ای بالغ بر 5 میلیارد ریال به همراه داشته است.
اتمام  به  به زودی  ساخت سایت نگهداری سگ های ولگرد 
می رسد و به دنبال آن با هماهنگی های انجام شده، نسبت به 

زنده گیری و عقیم سازی این حیوانات اقدام خواهد شد.   
در این میان، انجمن حمایت از حیوانات نیز باید در راستای 
به  ولگرد،  سگ های  غذای  تأمین  و  نگهداری  جمع آوری، 

کمک شهرداری بیایند.
 اما از نکات قابل توجه، نبود سرنگ بیهوشی و خطر حمله 

سگ ها، از مشکلات زنده گیری این حیوانات است.
به نظر می رسد همان گونه که اصل موضوع چند وجهی است، 
انتظامی  حتی  و  اقتصادی  محیطی،  زیست  فرهنگی،  ابعاد  و 
دارد، راهکار آن نیز دارای ابعادی است که می طلبد سازمانی 
به صورت جدی متولی پیگیری آن شده و در سطوحی بالاتر 
از یک دستگاه و نهاد استانی، پس از در نظر گرفتن الزامات 
معضل  این  برای  را  مناسبی  تصمیم سازی  کافی  تحقیقات  و 

اجتماعی تکراری در کشور رقم بزند.

استان بوشهراستان بوشهر

دیلم

مدیرکل منابع طبیعی استان بوشهر:

اعتبار پروژه آبخیزداری دره امیری 
شهرستان دیلم تامین می شود

گفت:  بوشهر  استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
باتوجه به اهمیت پروژه آبخیزداری سد دره امیری شهرستان 
دیلم و نزدیک شدن به فصل بارندگی با هدف سرعت بخشی 
انجام  اعتبار  تأمین  برای  لازم  پیگیری  آن  اجرایی  روند  در 

خواهد شد.
دیلم   فرمانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
این پروژه   اجرای  از روند  بازدید  عبدالحسین گرشاسبی در 
افزود: این بازدید با هدف بررسی پیشرفت فیزیکی و سرعت 
بخشیدن به روند اجرایی پروژه آبخیزداری دره امیری است.

معاون امورعمرانی فرمانداری دیلم گفت: عملیات آبخیزداری 
دره امیری این شهرستان، یکی از طرح های راهبردی درحوزه 
و  رفت  هدر  از  جلوگیری  در  که  است  کشور  آبخیزداری 
ذخیره سازی رواناب های بالادست نقش بسیار اثرگذاری ایفا 

می کند و بخش کشاورزی  منطقه را متحول خواهد کرد.
محمود پورداوودی افزود: پروژه دره امیری با ارتفاع ۱7 متر 
و طول سرریز ۱۲0 متر، پس از بهره برداری ظرفیت ذخیره 

بیش از  ۲ میلیون مترمکعب آب را دارد.
وی یادآور شد:  برای احداث این پروژه ۳۹ میلیارد تومان 

اعتبار اولیه پیش بینی شده است.
شهرستان دیلم در منتهی الیه شمالی استان بوشهر واقع است 
و در مسیر رودخانه های فصلی استان های بالادست همجوار 

قرار دارد.
گناوه

نایب رئیس شورای اسلامی گناوه 
خواستار تسریع در احداث سالن 

 
ورزشی بانوان این بندر شد

سالن  گفت:  گناوه  شهرستان  اسلامی  شورای  رئیس  نایب 
ورزشی بانوان این شهرستان که چندین سال از کلنگ زنی 
با  بود  شده  متوقف  اعتبار  نداشتن  دلیل  به  و  می گذرد  آن 
اعتباراتی  جوانان،  و  ورزش  اداره  و  فرماندار  پیگیری های 
آن  ساخت  سریع تر  هرچه  باید  که  است  شده  درنظرگرفته 

شروع شود.
اداره  سرپرست  با  دیدار  در  مرادی  ساناز  ایلنا،  گزارش  به 
کل ورزش و جوانان استان بوشهر افزود:  باتوجه به اینکه 
بانوان شهرستان سالن ورزشی اختصاصی ندارند و برای انجام 
تمرینات و برگزاری مسابقات به ناچار از سالن های مشترک  
و در ساعات نامناسب باید استفاده کنند، تسریع در احداث 

سالن ورزشی مختص آنها، خواسته و مشکلات چندین ساله 
آنها رل برطرف خواهد کرد.

وی گفت: بانوان گناوه با کمترین امکانات، در سطحی ملی و 
بین المللی مدال آور هستند که نیاز است توجه ویژه ای جهت 
ورزشکاران  این  برای  لازم  امکانات  کردن  فراهم  و  تجهیز 

شود.
نخبه های  و  گناوه  ورزشکاران  در شهرستان  افزود:  مرادی 
ورزشی زیادی وجود دارد اما به لحاظ نبود  امکانات ورزشی 
این سرمایه ها رشد نمی کنند د و نیاز است که مسئولان استان 
ویژه ای  توجه  حوزه  این  به  جوانان  و  ورزش  کل  اداره  و 

داشته باشند. 
رئیس کمیسیون عمران و عضو شورای اسلامی استان بوشهر  
ادامه داد: این شهرستان از نظر سرانه ورزشی وضعیت خوبی 

ندارد و این موضوع در خورشان  ورزشکاران گناوه نیست.
میدانی  و  دو  پیست  و   حوادث   سالن  اظهارداشت:  وی  
دلیل  به  که  شده  اشکالاتی  دچار  سراجی  شهید  استادیوم 
کمبود سالن جایگزین، بسیاری از ورزشکاران گناوه را سر 
درگم کرده است که انتظار داریم  در رفع آنها تسریع شود.

کرد:  بیان  گناوه  شهرستان  اسلامی  شورای  رئیس  نایب 
که  می داند  خود  وظیفه  شهر  اسلامی  شورای  و  شهرداری 
امکان و  در زمینه توسعه و تجهیز فضاهای ورزشی در حد 

بضاعتی که دارد حمایت و همکاری کند.
در پایان این جلسه با پیگیری های نایب رئیس شورای اسلامی 
شهرستان گناوه، بخشی از هزینه اعزام جهت یکی از مربیان 
سرپرست  و  شد  داده  اختصاص  جهانی  مسابقات  به  گناوه 
اداره کل ورزش و جوانان استان بوشهر قول پیگیری هرچه 

سریع تر جهت آماده سازی پیست و سالن حوادث را داد.
همکاری  و  مشارکت  با  شد  مقرر  جلسه  این  در  همچنین 
شورا و شهرداری شهر گناوه،  اداره کل ورزش و جوانان، 
فرمانداری گناوه و نماینده مجلس پس از بررسی های لازم،  

ساخت زمین فوتبال شماره ۳  شهرستان گناوه آغاز شود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
رئیس پلیس فتا استان هرمزگان:

ترفند کلاهبرداران سایبری 
با جذب کمک های مردمی نذورات 

اربعین حسینی

 
رئیس پلیس فتا استان از افزایش کلاهبرداری و فیشینگ با 
ترفند جذب کمک های مردمی جهت نذورات اربعین حسینی 

خبر داد.
به گزارش ایلنا، سرهنگ احسان بهمنی به افرادی که قصد 
کمک به مساجد و تکایا برای برگزاری مراسمات عزاداری 
گفت:  و  داد  هشدار  دارند  را  کربلا  شهدای  سوگواری  و 
اینترنتی  سایت های  طریق  از  فیشینگ  مراقب  هموطنان 

پرداخت کمک ها و نذورات نقدی باشند.
و  فرصت  که  استان  گرانقدر  مردم  از  بخشی  گفت:  وی 
حضور در مسیر اربعین و خدمت به زوار پیاده روی عاشقان 
مساجد  به  کمک  قصد  یا  ندارند  را  موکب ها  در  اباعبدالله 
سوگواری  و  عزاداری  مراسمات  برگزاری  برای  تکیه ها  و 
بصورت  بعضاً  را  خود  کمک های  دارند،  را  کربلا  شهدای 

اینترنتی پرداخت می کنند.
سرهنگ بهمنی افزود: تعدادی از مجرمین سایبری از احساسات 
پاک و مذهبی و باورهای دینی مردم در مناسبت های مختلف 
اقدام به  ایام اربعین حسینی سوءاستفاده کرده و  نظیر همین 
شیوه  این  به  و  کرده  جعلی  درگاه های  و  صفحات  طراحی 
فیشینگ  و  کپی  را  کمک کننده  کاربران  حساب  اطلاعات 
نموده و در ادامه موجودی حساب آن ها را به سرقت می برند.
رئیس پلیس فتا استان ادامه داد: در مواردی هم مشاهده شده 
که در شبکه های اجتماعی فضای مجازی، اقدام به درج شماره 
حساب یا کارت شخصی خود برای دریافت کمک های نقدی 
در قالب اسامی و نام های مشابه با مؤسسات مذهبی و دینی 
و خیریه کرده و اعتماد کاربران را جلب و یا لینک درگاه 
هدف  به  طریق  این  از  و  اعلام  را  جعلی  اینترنتی  پرداخت 

مجرمانه خود دست پیدا می کنند.
و  موارد  گونه  این  از  پیشگیری  برای  سایبری  مقام  این 
در  کرد:  توصیه  مجازی  فضای  کاربران  به  مشابه  اتفاقات 
صورت امکان بصورت حضوری کمک ها و نذورات نقدی 
خود را به موکب ها و مؤسسات مذهبی تحویل دهید ولی اگر 
قصد دارید از طریق اینترنت این کار را انجام دهید، آدرس 
صحیح اینترنتی مؤسسات مذکور را از رسانه های معتبر نظیر 
 “  Address bar” قسمت  در  شخصاً  و  دریافت  صداوسیما 
مرورگر اینترنتی تایپ نموده و از باز کردن لینک هایی که 
شده  تبلیغ  اجتماعی  شبکه های  در  یا  مختلف  سایت های  در 

خودداری نمایید. 
رئیس پلیس فتا استان هرمزگان بیان داشت: ترجیحاً سیستم 
و قابلیت اطلاع رسانی پیامکی حساب های خود را فعال تا در 

اولین تراکنش  اولین برداشت یا سرقت احتمالی و  صورت 
غیرمجاز، اطلاع یافته و سریعاً رمز اول و دوم خود را تغییر 
دهید و در هنگام انجام فعالیت های اقتصادی و بانکی اینترنتی 
خود نظیر همین موردی که اشاره شد، حتماً از رمز دوم یکبار 
مصرف استفاده تا در صورت فیشینگ شدن اطلاعات حساب 

بانکی خود، هکرها نتوانند از حساب شما سرقت کنند.
آماده  شبانه روزی  به صورت  فتا  پلیس  است  ذکر  شایان 
پاسخگویی به شهروندان بوده و کاربران می توانند مشکلات 
و شکایات خود را در خصوص این گونه مؤسسات از طریق 
مراجع قضائی طرح شکایت کنند تا توسط پلیس فتا موضوع 
فتا به آدرس  با استفاده از سایت پلیس  یا  رسیدگی شود و 
ما  با  سایبری  فوریت های  مرکز  بخش   www.Cyberpolice.ir

در ارتباط باشند.

جاسک

معاون فرماندار شهرستان جاسک:

وجود خاک در آرد شهرستان جاسک 

 
فقط یک احتمال است

فرماندار جاسک گفت: وجود خاک  امنیتی  سیاسی،  معاون 
در آرد فقط یک احتمال است و تا نتیجه آزمایش آردهای 

مشکوک جمع آوری شد.
به گزارش ایسنا، حسن دوراندیش در تشریح این خبر، گفت: 
بنا به گزارشات مردمی مبنی وجود خاک در آردهای توزیع 
شده در بخش لیردف شهرستان جاسک فرمانداری شهرستان 

رسیدگی این موضوع را در دستور کار قرار داد.
وی ادامه داد: کارگروه آرد و نان شهرستان را جهت بررسی 
دقیق به بخش لیردف اعزام کرد که با حضور در منطقه و 
نمونه برداری از آردهای مشکوک نمونه ها را جهت آزمایش 

به آزمایشگاه مرکز استان  ارسال کردیم.
دوراندیش بیان کرد: تمام آردهایی که مشکوک به وجود 
خاک در آنها بود در منطقه  جمع آوری شده و در حال توزیع  
آرد جایگزین آن هستند و مردم را منتظر جواب آزمایشات 

نگذاشته ایم.
وی در پایان خاطرنشان کرد: هنوز هیچگونه جوابی از سمت 
بر وجود خاک  مبنی  دارو  و  غذا  و سازمان  استاندارد  اداره 
را  وجود خاک  احتمال  فقط  و  نشده  اعلام  ما  به  آردها  در 
اعلام جواب  به محض  می دانیم که  توزیع شده  در آردهای 

آزمایشات به مردم اعلام می کنیم.

استان خوزستاناستان خوزستان

تاکید استاندار خوزستان 
بر ساماندهی بیشتر پایانه برون 

استانی مرز شلمچه

 
 

 

پایانه  بیشتر  چه  هر  ساماندهی  منظور  به  خوزستان  استاندار 
زوار  انتقال  تسریع  و  شلمچه  مرز  استانی  برون  مسافربری 
پایانه و  این  از  استان ها خود،  به  از عتبات عالیات  بازگشته 

ایستگاه راه آهن مرز شلمچه بازدید کرد.
استانی مرز شلمچه  برون  پایانه  با حضور در  صادق خلیلیان 
و ایستگاه راه آهن این مرز، ضمن بررسی روند انتقال زوار 
بازگشته از عتبات عالیات به اقصا نقاط کشور، بر ساماندهی 
هر چه بیشتر پایانه و کوتاه کردن مدت زمان حضور زوار 

در پایانه تاکید کرد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
قیمت  بررسی  ضمن  بازدید  این  در  خلیلیان  خوزستان،  
اتوبوس ها براساس نرخ مصوب، بر وجود اتوبوس کافی برای 

جابجایی مسافران به مقاصد مختلف کشور اشاره کرد.
وی همچنین در حاشیه بازدید از ایستگاه راه آهن مرز شلمچه 
مقصد  به  خرمشهر  از  قطار  رام  دوازده  روزانه  کرد:  عنوان 
تهران، ۲ رام قطار به مشهد، یک رام قطار به یزد و یک رام 
این  از  زائران  از  بخشی  تا  می کند  حرکت  زاهدان  به  قطار 

طریق  به نقاط مختلف کشور منتقل شوند.

بهبهان

رئیس دانشکده علوم پزشکی بهبهان 
عنوان کرد؛ 

ابتلای یک بهبهانی به وبا
لزوم انجام تست التور در بازگشت از عراق

رئیس دانشکده علوم پزشکی بهبهان از شناسایی یک بیمار 
بهبهانی با تست مثبت التور )وبا( در مرز شلمچه خبر داد. 

رعایت  سطح  خبر گفت:  این  اعلام  با  احدی  رمضان  دکتر 
پروتکل های بهداشتی در کشور عراق در حد مطلوبی نبوده 
این  در  )وبا(  التور  بیماری  گزارش ها  آخرین  اساس  بر  و 

کشور شایع است. 
به گزارش ایرنا به نقل از دانشکده علوم پزشکی بهبهان، وی 
ادامه داد: بیماری التور )وبا( یک بیماری حاد گوارشی بوده 
بروز  باعث  می تواند  موقع  به  که در صورت عدم رسیدگی 

علائم شدید گوارشی در فرد و یا مرگ شود.
با  ساله   ۳0 حدود  فرد  یک  متاسفانه  افزود:  ادامه  در  احدی 
شلمچه  مرز  در  درمانی  مراکز  به  )وبا(  التور  بیماری  علائم 
مشخص  )وبا(  التور  تست  انجام  از  بعد  که  می کند  مراجعه 

می شود وی به این بیماری مبتلا شده است.
بهبهان گفت: در حال حاضر  رئیس دانشکده علوم پزشکی 
بیمار شناسایی شده و در حال انجام مقدمات برای مراقبت های 
اولیه، بیماریابی افراد در معرض و قرنطینه مبتلایان احتمالی 
و درمان آنها هستیم.وی خاطرنشان کرد: به دلیل اینکه علائم 
به صورت  است  ممکن  افراد  برخی  در  )وبا(  التور  بیماری 
خفیف نمایان شود و تنها راه شناسایی این بیماری انجام تست 
التور است، ضروریست تمامی افرادی که به تازگی از کشور 
بهداشتی  مراکز  به  التور  آزمایش  برای  بازگشته اند  عراق 
بهداشتی  پایگاه های  به  یا  و  روستایی  و  شهری  درمانی 
از آنها  تا  بهبهان مراجعه کنند   تابعه دانشکده علوم پزشکی 

نمونه برداری انجام گیرد.

دانش آموزان بهبهان در جشنواره 
بین المللی نانو تکنولوژی 

خوش درخشیدند
بین المللی  جشنواره  هفتمین  در  بهبهانی  آموزان  دانش 
دانش آموزی ابن سینا خوش درخشیدند و به مسابقات جهانی 

راه یافتند.
مدیر  پور  عبدی  رسول  خلیجی:  محمد  خبری/  سرویس 
افزود:  این خبر  اعلام  با   این شهرستان  آموزش و پرورش 
با حضور  ابن سینا  بین المللی دانش آموزی  هفتمین جشنواره 
۸50 تیم داخلی و ۱۲0 تیم از ۱۶ کشور جهان از جمله روسیه،  

اسپانیا،  مکزیک، کره جنوبی و... برگزار شد.
عبدی پور افزود: در مرحله دفاع حضوری این جشنواره که 

در روزهای ۲۱ و ۲۲ شهریورماه در تهران برگزار شد.
و  پور  حقیقی  ابوالفضل  اول،  متوسطه  از  بهبهان  از  دوتیم 
و  آزادگان  دولتی  نمونه  دبیرستان  از  نژاد  نادری  امیررضا 
محمدحسین دادار  از دبیرستان زرین در دو بخش اختراعات 
و دستاوردها و نانوتکنولوژی موفق به کسب دو مدال طلا و 
نیز  ازمتوسطه دوم حسین نادری نژاد از دبیرستان تیزهوشان 
دولتی  نمونه  دبیرستان  از  معلمیان  رضا  و  ناصری  شهید 
و  دستاوردها  و  اختراعات  بخش  دو  در  اکرم )ص(  رسول 
نانوتکنولوژی موفق به کسب یک مدال طلا و یک برنز  و 

راهیابی به مسابقات جهانی اسپانیا شدند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

با توجه به گرانی لباس فرم دانش آموزان 
عنوان شد؛

دانش آموزان کهگیلویه و بویراحمدی 
می توانند از لباس  فرم سال های 

گذشته استفاده کنند

 

 

رئیس اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی اداره کل آموزش 
به  توجه  با  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  پرورش  و 
لباس فرم  نامه وزارت آموزش وپرورش دستورالعمل  آیین 
دانش آموزان به مدیران مدارس ابلاغ شده است که طبق این 
دستورالعمل دانش آموزان می توانند از لباس های سالهای قبل 

استفاده کنند.
از آموزش و پرورش کهگیلویه  نقل  به  ایرنا و  به گزارش 
داشت:  اظهار  باره  این  در  موسوی  ولی  سید  بویراحمد،  و 
تهیه لباس فرم مدرسه برای دانش آموزان در مقاطع مختلف 
تحصیلی به صورت متحدالشکل بودن و در راستای فرهنگ 
و هویت ایرانی به مدیران مدارس ابلاغ شده است و مدیران 

مدارس، ملزم به اطلاع رسانی لازم به خانواده ها هستند.
فرم  قیمت  تعیین  در  نقشی  پرورش  و  آموزش  افزود:  وی 
به  وزارتی  دستورالعمل  طبق  و  ندارد  مدارس  دانش آموزی 
آموزان  دانش  خانواده ها،  به  اضافی  هزینه های  عدم  جهت 
قبل  سال های  استفاده  وقابل  سالم  لباس های  از  می توانند 

استفاده نمایند.
وی ادامه داد: والدین در صورت تمایل با رعایت رنگ ومدل 
مصوب شده می توانند خودشان نسبت به دوخت و تهیه لباس 

فرزندشان اقدام نمایند.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان سرچهان از آغاز برداشت گوجه فرنگی 
از سطح ۸50 هکتار مزارع این شهرستان خبر داد.

جهاد  مدیریت  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
کشاورزی شهرستان سرچهان، علی موسی پور جشنی اظهار کرد: کار 
برداشت محصول گوجه فرنگی از نیمه شهریور ماه  شروع شده است و 

تا پایان مهر ادامه دارد.
وی با اشاره به اینکه متوسط عملکرد تولید این محصول ۸0 تن در هکتار 

است، افزود: پیش بینی می شود امسال ۶۸ هزار تن محصول برداشت و 
روانه میادین تره بار و کارخانجات تبدیلی شود.

این مقام مسئول تصریح کرد: ۹5 درصد کشت گوجه فرنگی در این 
شهرستان به صورت نشایی بوده که نسبت به سال گذشته افزایش ۱5 

درصدی داشته است.
به گفته موسی پور جشنی، ارقام کشت شده گوجه فرنگی در سرچهان 

شامل سانسید، ۲0-۸۳، فلات، اینا و آپاچی بوده است.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان سرچهان:
برداشت گوجه فرنگی از مزارع سرچهان آغاز شد


